

REFERAT FRA STYREMØTE (7)

I

NORSK IRSKSETTERKLUBB

Dato: 27.05.2014
Tid: Kl. 20:00 – 22.20
Sted: Telefonkonferanse
Tilstede: Tore Salvesen, Eli A. Aateigen, Vidar Molvær, Arnfinn Berntsen, Tor-Hartvig Bondø, Eldri Kjørren, Lene Moen og Jørgen Krabbedal.
Fravær: Carl Jørgen Seljeseth
Referent: Ellen B. Dobloug

Saker:

Sak 64/14: Godkjenning av innkallingen
Vedtak: Godkjent.

Sak 65/14: Godkjenning av referat fra forrige styremøte (i forbindelse med RS)
Vedtak: Godkjent.

Sak 66/14: Orientering/spørsmål vedr. nye styremedlemmer
Tore orienterte vedr. arbeidsrutiner og hvordan styret jobber.
Varamedlemmene har talerett i styremøter, men ikke stemmerett. Saker som behandles på styremøtene er konfidensielle så lenge det ikke er fattet noe vedtak.

Sak 67/14: Referatsaker

- Møte i Felles Avlsutvalg, orientering ved Tor-Hartvig. Avlsrådsledere fra alle raseklubber i gr. 7 arbeider med saker som er felles for alle raser, og deretter tar de videre saker de er enige om må gjøres. Orienterte om mail fra FKF's DU v/Nils B. Skaar. Saken følges opp av Tore/Tor-Hartvig.
- Referat fra møte i FKF vedr. IT-satsing. Tore orienterte. Kort fortalt gikk det ut på at det var mange ønsker fra de forskjellige klubbene, men Harald Bruflot kunne svare lite på hva ting ville koste. Det ble egentlig ikke noe skikkelig vedtak på konkrete saker. Skulle drøftes på RU's møte foran Fuglehundtinget 13. juni.
- Vidar Molvær tok opp problematikken med overføring av data vedr. henting av hund fra Danmark til Norge. Det kunne vært lettere om man fikk en enkel tilgang til databaser hos de forskjellige kennelklubber. Alle avlsdata burde være åpne. Det er ikke tilfelle hos NKK i dag. Saken tas videre når tiden er moden!
- Avtale om trening i Sverige ble opphevet for en tid tilbake. Svenskene ønsker nå en ny avtale, og det er avtalt møte mellom FKF og SKK 13. juni.
- Barnehagen «Regnbuen Barnehage» har tegnet seg om medlem i NISK! Muligens lage en sak på dette i neste «Fuglehunden». Tore snakker med Carl Jørgen.
- 2 av styremedlemmene i «Fuglehunden» er på valg.

Sak 68/14: Møteplan frem til jul – hvilke dager/klokkeslett
Onsdager ble valgt som møtedag. Tidspunkt kl 20.00.
Vedtak: Tore setter opp et forslag til møteplan. Hastesaker tas på mail, og bekreftes på nærmeste styremøte.

Sak 69/14: Leder i «Fuglehunden»
Det må settes opp liste over leder i FH
Vedtak:
FH nr. 5 : Eldri Manusfrist: 19.07.
FH nr. 6 : Jørgen Manusfrist: 27.09.
FH nr. 1 : Lene Manusfrist:19.11.

Sak 70/14: Saker til behandling på Fuglehundtinget (FKF)
Årsberetningen til FKF er sendt ut og det er noen saker som kan være omfattet med diskusjon. Dette gjelder forslaget vedr. medlemsklubber med annen organisatorisk hovedtilknytning. Det kan også komme noen forslag vedr. valget som ikke er i henhold til valgkomiteens innstilling.
Det er pkt. 4 i sak 3.4 som styret ønsker å stemme for dersom det kommer til avstemning om den saken. Det er også satt opp sak vedr. NKKs tidsskrift Hundesport, og den anledning kom bladet «Fuglehunden» opp, - kostnadene er meget høye og klubbene bruker store summer på trykking og utsendelse av bladet. Hva med gradvis omlegging/digitalisering?

Sak 71/14: Innspill fra DR Nordland Per Hall vedr. sak 3.4
Dette gjelder innspill vedr. medlemsklubber med annen organisatorisk hovedtilknytning. Per Hall ønsket at styret skulle stemme for forslag 4 i sa 3.4. Se sak 70/14.

Sak 72/14: Trippelprøven – NM Høyfjell
Ellen orienterte vedr. svar på dommerforspørsler, premier, sponsorer. Vidar bistår Hege vedr. sponing av mat til dommere. Tor-Hartvig jobber også med mulige avtaler. Eldri kom opp med noen forslag som hun undersøker.
Vedtak: Alle må holde kontakt med Hege dersom det er noe som må følges videre.

Sak 73/14: Søknad vedr. dommerkonferansen 2015
Søknaden må sendes inn til NKK innen 1. juni. Er i underkant av kr. 40.000. Svein Kvåle er i gang og har etterlyst noen som kan være med. Eldri utnevnes til kontaktperson. Søknaden er så godt som klar. Blir det ikke støtte fra NKK, blir det ikke noen konferanse. Hele ideen med dommerkonferansen er at eksteriørdommere skal få se hundene i aksjon. **Vedtak: Tor-Hartvig skanner kompendiet som Hilde Kvithyll har og sender ut dette til styret. Nye bilder må inn. Eldri sender materiell som Norsk Gordonsetter Klub har laget. Dette er meget bra.**

Sak 74/14: Kommentar fra Avd. 7 vedr. ærdsmedlemskap
Forslaget som kom inn ble drøftet av styret i forkant av GF. Styret skal foreslå for RS og evt. begrunne hvorfor vedkommende blir innstilt som ærdsmedlem,

men iflg. lovene er man ikke pålagt å begrunne hvorfor vedkommende ikke ble innstilt. **Vedtak: Styreformann utarbeider svar til avd. 7.**

Sak 75/14: Datauttrekk av sykdommer fra DogWeb

Det er i dag ikke mulig å få datauttrekk på sykdommer, f.eks. PRA, CCA og CL, som registreres i DogWeb. NKK ønsker ikke nå å prioritere dette økonomisk. Det er enighet i FA (Felles Avlsutvalg) om å dele denne kostnaden på raseklubbene, - noe som vil utgjøre ca. kr. 4.000-6.000 pr. klubb. **Vedtak: Styret godkjente kostnaden.**

Sak 76/14 Eventuelt

- Hva er viktig å jobbe med fremover? Tore ber styremedlemmene tenke over dette og komme med forslag. Kfr. Handlingsplanen som ligger i Dropbox. Vidar orienterte om at avlskonferansen er flyttet til november. Vidar har forespurt diverse oppdrettere om bidrag og har fått positiv tilbakemelding foreløpig fra to personer. Jobber videre med arrangementet.
- Det må foretas en utvidelse i avlsrådet, i og med at Eli har gått over til styret. Inntil videre fortsetter avlsrådet med den sammensetning den har inntil det er funnet en ny person.
- Tor-Hartvig tok opp en sak vedr. hannhunder som ikke lenger tilfredsstiller kravet når det gjelder avl. Hannhundeieere er blitt kontaktet i forkant, slik at de selv har en mulighet til å trekke sin hund fra lista. Det foreligger nå et slikt tilfelle. Dersom hannhundeieer samtykker i å trekke sin hund fra listen, opprettes det ikke noen sak på forholdet.
- Vidar tok opp refusjon vedr. påmelding på jaktprøver. Man er ikke berettiget til refusjon når man har oppnådd 1. AK på en jaktprøve og ikke ønsker å benytte seg av den plassen man kan ha fått på andre påmeldte prøver. Dersom dette skal oppnås, må det fremsettes som en egen sak til det året jaktprøveregulverket skal opp til revisjon, dvs om 4 år.
- Tor H. orienterte om at FA har nedsatt en datagruppe som skal gå igjennom alle rasenes data for å finne interessante problemstillinger i det som ligger i jaktprøveresultatene. Anders Haugen, Odd H. Sørboen, Nina Hageseter og Artur Aune har sagt ja til å være i denne datagruppen.

Neste styremøte: Fastsettes senere.

Referent:

Ellen B. Dobloug